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Protokół nr 10/2008 
z odbytej w dniu 30 września 2008 roku 

SESJI 
RADY MIEJSKIEJ W CIESZANOWIE 

 
 
 
Obecni na sesji:  

1. Radni Rady Miejskiej w Cieszanowie, na ogólną liczbę 14 radnych oraz radny elekt  
w obradach udział wzięło13 Radnych, lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

2. Pozostali uczestnicy – wg list obecności stanowiących załączniki nr 2 i 3 do protokołu 
3. Pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Cieszanów: 

Pan mgr Zdzisław Zadworny – Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów. 
Pan mgr Janusz Mazurek – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów. 
Pan mgr inŜ. Andrzej Szymanowski – Sekretarz Miasta i Gminy Cieszanów. 
Pani mgr Anna Stanowska – Skarbnik Miasta i Gminy Cieszanów.  

 
Porządek obrad: 
 

I.  Sprawy organizacyjne: 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2. ZłoŜenie ślubowania przez Radnego wybranego w wyborach uzupełniających do Rady 

Miejskiej w Cieszanowie, które odbyły się 14 września br. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z XXVI Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 
5. Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między Sesjami Rady 

Miejskiej. 
II.  Sprawozdanie Burmistrza z pracy między Sesjami Rady Miejskiej  

w Cieszanowie.  
III.  Interpelacje i zapytania radnych.   
IV.  Ocena sportu i turystyki oraz instytucji upowszechniania kultury na terenie 

gminy Cieszanów. 
V. Informacja o wysokości środków finansowych pozyskanych z funduszy unijnych. 

VI.  Informacja o stanie zdrowia i lecznictwa na terenie gminy Cieszanów. 
VII.  Podjęcie uchwał: 

- w sprawie powołania Radnego Stefana Chomyszyna w skład Komisji Rady Miejskiej  
w Cieszanowie, 

- w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały nr 3/I/2006 z dnia 27 listopada 2006 r.  
w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miejskiej w Cieszanowie, 

- w sprawie zmian do uchwały nr 51/XXVI/08 w sprawie utworzenia Punktu 
Przedszkolnego przy Filialnej Szkole Podstawowej w Niemstowie, 

- w sprawie zmian do uchwały nr 52/XXVI/08 w sprawie utworzenia Punktu 
Przedszkolnego przy Filialnej Szkole Podstawowej w Nowym Siole, 

- w sprawie zmian do uchwały nr 53/XXVI/08 w sprawie utworzenia Punktu 
Przedszkolnego przy Filialnej Szkole Podstawowej w Kowalówce, 

- w sprawie ustalenia wysokości opłaty za korzystanie z zajęć w przedszkolach 
publicznych na terenie gminy Cieszanów. 

- w sprawie wprowadzenia zmian do budŜetu na 2008 r. 
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- w sprawie zmiany uchwały nr 12.XIX/08 Rady Miejskiej w Cieszanowie z dnia 
29.02.08 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Lubaczowskiego na 
realizację zadań inwestycyjnych na drogach powiatowych w 2008 r.  

VIII.  Wnioski i oświadczenia radnych. 
IX.  Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
X. Zakończenie obrad  XXVII Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie.  

 
 
Ad. I pkt. 1 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki otworzył XXVII 
sesję zwyczajną Rady. Następnie Przewodniczący powitał Radnych, Sołtysów oraz 
zaproszonych gości. 

W obradach uczestniczyło 11 Radnych, dwóch Radnych usprawiedliwiło swoją 
nieobecność -  quorum zgodne do podejmowania uchwał. 
 
Ad. I pkt. 2. 
 

ZłoŜenie ślubowania przez Radnego wybranego w wyborach uzupełniających do Rady 
Miejskiej w Cieszanowie 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Edward Batycki przypomiał, iŜ zgodnie z ustawą 
o samorządzie gminnym nowo wybrany Radny na pierwszej sesji składa ślubowanie i od tego 
momentu staje się pełnoprawnym członkiem Rady. 
Przewodniczący odczytał tekst ślubowania: “Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej 
Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, 
mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”, a Radny Pan Stefan Chomyszyn 
złoŜył ślubowanie wraz ze słowami  „Tak mi dopomóŜ Bóg”. 

Następnie Pan Edward Batycki w imieniu całej Rady pogratulował Panu Stefanowi 
Chomyszynowi wyboru na Radnego i złoŜył na jego ręce wiązankę kwiatów. 

 
Ad. I pkt. 3. 

 
Przewodniczący zapoznał zebranych z porządkiem obrad. Dodał, iŜ do porządku obrad 

zostanie włączony dodatkowe dwa  projektu uchwał: w sprawie wprowadzenia zmian do 
budŜetu na 2008 r. oraz w sprawie zmiany uchwały nr 12/XIX/08 Rady Miejskiej  
w Cieszanowie z dnia 29.02.08 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Lubaczowskiego na realizację zadań inwestycyjnych na drogach powiatowych w 2008 r.  

 Wobec braku uwag Przewodniczący poddał przedstawiony porządek obrad pod 
głosowanie, w wyniku którego został on przyjęty jednomyślnie, głosami 11 „za”. 
 
Ad. I pkt. 4. 
 

Następnie Przewodniczący Edward Batycki poddał pod głosowanie protokół z XXVI 
sesji, który był wyłoŜony do wglądu w biurze Rady. Wobec braku uwag do powyŜszego 
prowadzący obrady przeprowadził głosowanie i stwierdził, iŜ protokół z ostatniego 
posiedzenia Rady Miejskiej został przyjęty jednomyślnie, głosami 11 „za”. 
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Ad. I pkt. 5. Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między 
Sesjami Rady Miejskiej oraz sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej w Cieszanowie 
za 2007 r. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki poinformował, 
zebranych o działaniach podejmowanych między sesjami – stanowi ona załącznik nr 4 do 
protokołu.  
 
Ad. II. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między Sesjami Rady Miejskiej  
w Cieszanowie . 
 

Zastępca Burmistrza Pan mgr Janusz Mazurek poinformował zebranych, iŜ Pan 
Burmistrz musiał pilnie wyjechać do Warszawy, a sprawozdanie złoŜy na najbliŜszej sesji.  
 
Ad. III. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Interpelacji i zapytań nie zgłoszono.  
 
Następnie Prowadzący obrady przeszedł do kolejnego punktu 
 
Ad. IV. Ocena sportu i turystyki oraz instytucji upowszechniania kultury na terenie 
gminy Cieszanów. 
 

Głos zabrał Pan mgr Stanisław Zarębski, który przedstawił sprawozdanie  
z działalności kultury i sportu na terenie gminy Cieszanów – załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Ad. V.  Informacja o wysokości środków finansowych pozyskanych z funduszy unijnych 
 
Głos Zabrał Sekretarz Miasta i Gminy Cieszanów Pan Andrzej Szymanowski, który 
przedstawił informację o wysokościach środków pozyskanych z funduszy unijnych – 
załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Na sali obecnych jest 13 Radnych, przybył na obrady Radny Pan Wojciech Broź oraz Radny 
Pan Wojciech Świzdor.  
 
VI. Informacja o stanie zdrowia i lecznictwa na terenie gminy Cieszanów 
 

Głos w temacie zabrał Radny Pan Zygmunt Lesiczka, poinformował zebranych, 
iŜ w dniu 29 września br. odbyło się posiedzenie Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej, na 
które zostały zaproszone Panie Pielęgniarki Środowiskowe oraz przedstawiciele Zakładów 
Opieki Zdrowotnej. Na naradę przybyły jedynie Pani Maria Buczek, Pani Wanda Komosińska 
oraz Pani Ilnicka Krystyna. Następnie Przewodniczący Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej 
przedstawił informację o stanie zdrowia i lecznictwa na terenie Gminy Cieszanów – załącznik 
nr 7 i 8 do protokołu.  

Dodał, iŜ na naradę zaproszono Pana Wacława Czarlik oraz Pana Piotra 
Niedzielskiego, którzy pracują nad projektem rozbudowy Ośrodka Zdrowia w Cieszanowie. 
Wstępnie Członkowie Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej zostali zapoznani z projektem 
rozbudowy obiektu ośrodka zdrowia – załącznik nr 9 i 10 do protokołu.  
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Kolejno głos w sprawie zabrał Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów Pan 
Janusz Mazurek, który dodał, iŜ budynek zostanie rozbudowany w stronę ulicy Cerkiewnej, 
będzie to budynek jednopoziomowy dostosowany dla osób niepełnosprawnych.  

Kolejno głos zabrał Radny Pan Jan Łach, który zapytał o funkcjonowanie Oddziału 
Wewnętrznego w Szpitalu w Lubaczowie, kiedy będzie otworzony. 

Odpowiadając na pytanie Sekretarz Pan Andrzej Szymanowski, który jest członkiem 
Rady SP ZOZ poinformował zebranych, iŜ Oddział Wewnętrzny zamknął Dyrektor Szpitala 
Pan Gimlewicz, który wystąpił do Wojewody Podkarpackiego z wnioskiem o zamknięcie 
Oddziału Wewnętrznego. Wojewoda Podkarpacki w odpowiedzi na wniosek oddalił go, gdyŜ 
Dyrektor szpitala zamkną oddział bez opinii Rady SP ZOZ oraz Rady Powiatu 
Lubaczowskiego. 

Kolejno Pan Edward Batycki zapytał , kto wybiera Dyrektora szpitala. 
Pan Andrzej Szymanowski odpowiadając na pytanie poinformował zebranych, iŜ 

dyrektor szpitala jest wybierany w drodze konkursu. 
 Następnie głos zabrał Radny Pan Wojciech Broź, który poinformował, iŜ dziś mija 
termin zamknięcia tymczasowego szpitala. Jeśli dzisiaj nie zostanie podjęta decyzja to 
Oddział Wewnętrzny zostanie zamknięty. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki ogłosił  
10 minut przerwy. 
 
Ad. VII.  Podj ęcie uchwał.  
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 
projekt uchwały: 
 

- w sprawie powołania Radnego Stefana Chomyszyna w skład Komisji Rady 
Miejskiej w Cieszanowie, - załącznik nr 11 do protokołu. 

 
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iŜ został on przyjęty 
głosami: „za” – 13 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 
 
Kolejno Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak 
odczytał projekt uchwały: 
 

- w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały nr 3/I/2006 z dnia 27 listopada 2006 
r. w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miejskiej w Cieszanowie, - 
załącznik nr 12 do protokołu. 
 

Pan Edward Batycki zapytała Radnego pana Stefana Chomyszyna, czy wyraŜa zgodę na 
członkostwo w Komisji Rolnictwa i Rozwoju gospodarczego oraz Komisji Rewizyjnej. 

Pan Stefan Chomyszyn wyraził zgodę na członkostwo w przedmiotowych komisjach. 
Przewodniczący Rady poprosił członków Komisji Rewizyjnej, Jana Łacha, Mariana 

Ciepłego oraz Stefana Chomyszyna o zebranie się i wybranie spośród członków komisji 
Przewodniczącego. 
 
Pan Edward Batycki ogłosił 5 minut przerwy. 
 
Po przerwie Pan Marian Ciepły poinformował zebranych, iŜ Przewodniczącym Komisji 
Rewizyjnej został  Pan Stefan Chomyszyn. 
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Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iŜ został on 
przyjęty głosami: „za” – 13 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 
 
Pan Fryderyk Zaborniak odczytał projekt uchwały: 
 

- w sprawie zmian do uchwały nr 51/XXVI/08 w sprawie utworzenia Punktu 
Przedszkolnego przy Filialnej Szkole Podstawowej w Niemstowie, - załącznik nr 
13 do protokołu. 

 
Głos zabrał Pan Janusz Mazurek, który poinformował, iŜ na poprzedniej sesji zostały 

podjęte uchwały o utworzeniu Punktów Przedszkolnych w Niemstowie, Kowalówce  
i Nowym Siole oraz zostały uchwalone regulaminy funkcjonowania tych punktów, w którym 
był zapis Ŝe za odpłatnością rodziców moŜna wprowadzić dodatkowe zajęcia język angielski  
i rytmika, a w tej uchwale dodajemy zapis oraz zajęcia opiekuńczo – wychowawcze. Punkty 
Przedszkolne działają codziennie przez trzy godziny, na wniosek rodziców zwiększamy te 
punkty do pięciu godzin.  

Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iŜ 
uchwała została przyjęta głosami: „za” – 13 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” 
– 0 Radny. 
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 
projekt uchwały: 
 

- w sprawie zmian do uchwały nr 52/XXVI/08 w sprawie utworzenia Punktu 
Przedszkolnego przy Filialnej Szkole Podstawowej w Nowym Siole, - załącznik nr 
14 do protokołu. 

 
Projekt uchwały był przeanalizowany na posiedzeniu Komisji ds. Oświaty i Kultury i uzyskał 
pozytywna opinię. Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie  
i stwierdził, iŜ został on przyjęty głosami: „za” – 13 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, 
„wstrzymał się” – 0 Radny. 
 
Kolejno Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak 
odczytał projekt uchwały: 
 

- w sprawie zmian do uchwały nr 53/XXVI/08 w sprawie utworzenia Punktu 
Przedszkolnego przy Filialnej Szkole Podstawowej w Kowalówce, - załącznik nr 
12 do protokołu - załącznik nr 15 do protokołu. 

 
W związku w pozytywną opinią Komisji ds. Oświaty i Kultury Przewodniczący poddał 
projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iŜ uchwała została przyjęta głosami: „za” – 13 
Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 
 
Kontynuując Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk 
Zaborniak odczytał projekt uchwały: 
 

- w sprawie ustalenia wysokości opłaty za korzystanie z zajęć w przedszkolach 
publicznych na terenie gminy Cieszanów - załącznik nr 16 do protokołu. 

 



 6

Głos zabrał Pan Zdzisław Kasperski i zapytał czy zbierane opłaty stałe za przedszkola 
trafią na rachunek bankowy przedszkola czy do budŜetu Gminy. 

Zastepca Burmistrza Pan Janusz Mazurek odpowiadając na pytanie poinformował, iŜ te 
środki wpłacane są na konto gminy, w obecnym czasie szkoły nie posiadają własnych 
rachunków bankowych.  

Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iŜ został 
on przyjęty głosami: „za” – 13 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 
 
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 
projekt uchwały: 
 

- w sprawie wprowadzenia zmian do budŜetu na 2008 r. - załącznik nr 17 do 
protokołu. 

 
Następnie Radna Pani Wanda Komosińska zapytała o koszty rozbudowy Ośrodka 

Zdrowia i z jakich środków ten remont będzie realizowany. 
Zastępca Burmistrza odpowiadając poinformował, iŜ został ogłoszony nabór na dotację 

w ramach programów operacyjnych i w związku z tym Panowie Czarlik i Niedzielski 
zobligowali się, aby zaprojektować w krótkim czasie rozbudowę Ośrodka Zdrowia tak aby 
zdąŜyć z terminem naboru wniosków do końca listopada. 
 
Salę obrad opuścił radny Pan Wojciech Świzdor. 
 

Projekt uchwały był przeanalizowany na posiedzeniu Komisji BudŜetowej i uzyskał 
pozytywna opinię. Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie  
i stwierdził, iŜ został on przyjęty głosami: „za” – 12 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, 
„wstrzymał się” – 0 Radny. 
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 
projekt uchwały: 
 
 

- w sprawie zmiany uchwały nr 12/XIX/08 Rady Miejskiej w Cieszanowie z dnia 
29.02.08 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Lubaczowskiego 
na realizację zadań inwestycyjnych na drogach powiatowych w 2008 r. - załącznik 
nr 18 do protokołu. 

 
 
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iŜ został on przyjęty 
głosami: „za” – 12 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 
 
Na sali obecnych 13 radnych, przybył Radny Pan Wojciech Świzdor.  
 
Ad. VIII.  Wnioski i o świadczenia radnych. 
 

Głos zabrał Pan Zygmunt Lesiczka, który zapytał o moŜliwość podniesienia wyŜej 
znaku drogowego na krzyŜówce koło kościoła w Cieszanowie, gdyŜ zauwaŜył, iŜ często ten 
znak zostaje odwracany  oraz zapytał ile osób jeszcze nie zapłaciło za kanalizację 
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Pan Janusz Mazurek odpowiadając na pytanie poinformował, iŜ nie ma moŜliwości 
zmiany połoŜenia znaków, gdyŜ są przepisy szczegółowe, które mówią na jakiej wysokości 
znak musi się znajdować. 

Kolejno głos zabrała Pani Anna Stanowska Skarbnik Miasta i Gminy Cieszanów, 
która poinformowała zebranych, iŜ jeszcze za kanalizację nie zapłacono łącznie ok. 5-10 tys. 
zł, a sprawy są juŜ w sądzie. 

Następnie głos zabrał Radny Pan Marian Pachołek, który zwrócił uwagę o remont 
drogi koło tzw. „putu” gdyŜ po remoncie są obecnie większe dziury niŜ przed remontem. 

Pan Janusz Mazurek poinformował, iŜ sprawą się zajmie i zgłosi odpowiednio 
pracownikowi urzędu. 

 Dalej głos zabrał sołtys wsi Gorajec Pan Ludwik Kudyba, który zapytał o remonty 
drogi na Gorajcu. 

Odpowiadając na pytanie Zastępca Burmistrza poinformował, iŜ droga w Gorajcu 
remontowana jest ze środków otrzymanych na wskutek powodzi. Dodał, iŜ remont rozpocznie 
się w październiku.  
 
 
Ad. X. Zakończenie obrad  XXVII sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie 
Pan Edward Batycki zamknął posiedzenie o godz. 13 30 
 
 
Protokołowała: Barbara Szymanowska 
 
 
 


